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Από το υπ’ αριθ. 4/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 105/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή προτεινόμενων συμβιβασμών 
μεταξύ Δήμου και φορολογουμένων πολιτών. 

 
       Σήμερα 7 Φεβρουαρίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 3-2-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  28 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Γ. Τροχόπουλος Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Α. Παπαστεργίου Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Γ. Ορφανίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   -------- 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Π. Πιτούλιας 
8. Ε. Γουναράς   Γ. Μανακούλης 
9. Ι. Ακριβόπουλος    

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης, Κ. Χιονίδης, 
Κ. Πουλασουχίδης. 11. Θ.  Σιδηρόπουλος 

12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2005 απόφασης 

αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Δ. Δάσκαλος και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. 
Γεωργιάδης, Ι. Κουρουζίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Η. Σοφιανίδης και ο δημ. πάρεδρος Κ. 
Μιχαηλίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. Πουλασουχίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2005 απόφασης 

αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 95/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Η. 
Σοφιανίδης, ο δημ. πάρεδρος Κ. Μιχαηλίδης και αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Γκαμπέσης, Α. Δελαβερίδης και ο δημ. πάρεδρος Π. 
Ποταμόπουλος. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 100/2005 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 103/2005 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 107/2005 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 113/2005 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 18ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 3-2-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 32 του Ν. 1080/80, 
« συμβιβαστική επίλυση φορολογικών διαφορών» και εν γένει αμφισβητήσεων , για 
την βεβαίωση ή αναγνώριση φορολογικής απαλλαγής ή μείωση οιουδήποτε 
αυτοτελούς φόρου , η επιτροπή του άρθρου αυτού έχει διαπιστώσει, ότι συντρέχουν 
λόγοι μείωσης προστίμου τέλους 2% και χρήσεως πεζοδρομίου των παρακάτω 
ενδιαφερομένων , όπως αναφέρονται στα πρακτικά και κάνει πρόταση συμβιβασμού 
προς το Δημοτικό Συμβούλιο. 
 

A/A ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΤΕΛΟΣ -2%-πεζ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ ΣΥΜΒΙΜΒΑΣΜΟΥ 

1 Αρίδας Ευθύμιος Τελ.2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή προστίμου 

2 Βαφείδης Κων/νος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τ.μ. και απαλλαγή από το πρόστιμο 

3 Βαφείδης Κων/νος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και απαλλαγή από το πρόστιμο 

4 Βογιατζής Θεμιστοκλής Τελ. 2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή προστίμου 

5 Γάκη Ζωή Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

6 Γιαννακίδης Θεόδωρος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

7 Γιαρίμπαμπας Ιωάννης Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

8 Γιαρίμπαμπας Ιωάννης Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

9 Γκαντά Θεοπίστη Τελ. 2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή προστίμου 

10 Γουτόπουλος Κων/νος Τελ. χρήσης πεζοδρ Συντρέχουν λόγοι διαγραφής τέλους και   
προστίμου 

11 Δοβλέτογλου Θωμάς Τελ.χρησης πεζοδρ Συντρέχουν λόγου διαγραφής προστίμου 

12 Ζαρκαλής Περικλής Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

13 Ζησόπουλος Κλεάνθης Τελ.χρησης πεζοδρ. Διαγραφή προστίμου 

14 Θεοδοσίου Χρήστος Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση τμ πληρωμή μόνο του τέλους 
15 Θεοδωρίδης Νικόλαος Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

16 ΙωσηφίδηςΣάββας Τελ.2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή 
προστίμου 17 Καζάνας Αντώνιος Τελ. Χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

18 Κουκουρδή Μαριάννα Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 
19 Κωσταρέλης Νεκτάριος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωσητμ και απαλλαγή από πρόστιμο 

20 Κωσταρέλης Νεκτάριος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και απαλλαγή από πρόστιμο 

21 Λαναρά Βασιλική Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 
22 Λιάκος Θωμάς Τελ.2% Μείωση 50% του προστίμου 

23 Λιμπάντζης Θωμάς Τελ χρήσης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

24 Λύκας Νικόλαος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 



25 Μαντζος Σωτήριος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

26 Μαντζος Σωτήριος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

27 Μαντζος Σωτήριος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 
28 Μαντζος Σωτήριος Τελ. χρήσης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

29 Μαργαρίτης Αναστάσιος Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

30 Μπαρμπαρούσης 
Σωτ. 

Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και 50% του προστίμου 
31 Μπαρτζάνας Θωμάς Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και 50% του προστίμου 

32 Παπαευθυμίου Νικόλαος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

33 Παυλίδης Αγγελος Τελ.χρησης πεζοδρ. 
■-»»■- 
Μείωση τμ και προστίμου 50% 

34 Πειρουνάκης Ιωάννης Τελ.χρησης πεζοδρ. Συντρέχουν λόγοι διαγραφής του προστίμου 

35 Σαββαντίδου Ολυμπία Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση αριθ.ψυγείων και προστίμου κατά 50% 

36 Σγούρος Θεόδωρος Τελ.2% Πληρωμή τέλους , διαγραφή προστίμου 

37 Σερασκέρης Αντώνιος Τελ.2% Πληρωμή τέλους .διαγραφή προστίμου 
38 Ταραμονλής Β και ΣΙΑ Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

39 Τερτιβανίδης - Ψιψίκας 
ΟΕ 

Τελ. χρήσης πεζοδρ Καταβολή του συνολικού ποσού διαιρούμενου δια 
6 

40 Τερτιβανίδης Χαρίλαος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 
41 Τερτιβανίδης Χαρίλαος Τελ.χρησης πεζοδρ. Συντρέχουν λόγοι διαγραφής 

42 Τούσας Κων/νος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση αριθ.ψυγείων και προστίμου κατά 50% 

43 Τσαβδαρίδης Ιωάννης             Τέλ.  
   Χρήσης πεζοδρ 

Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 
  Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Κεχαγιόγλου: Στις 9/12 συνεδρίασε η Επιτροπή Επίλυσης Φορολογικών 
Διαφορών Συμβιβασμού, υποβλήθηκαν 43 συνολικά ενστάσεις, κρίθηκαν όλες, η 
Επιτροπή μετά τις γραπτές ενστάσεις των δημοτών και τις προφορικές που υπέβαλαν 
εκείνη την ημέρα έκρινε αυτά που φαίνονται στο εισηγητικό του κ. Γιαννουλάκη. 
Επειδή ξέρω ότι θα γίνει αντικείμενο κριτικής  η όλη ιστορία και απόφαση της 
Επιτροπής περιμένω ερωτήσεις για διευκρινίσεις. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Από τις 43 περιπτώσεις υπάρχουν κάποιοι που έχουν ήδη 

πληρώσει; Μήπως μπορεί να μας πει ο κ. Κεχαγιόγλου τι προβλέπει για τη 
συμβιβαστική επίλυση διαφοράς το άρθρο 32 του 1080; Είπατε ότι κατατέθηκαν 43 
αλλά είναι παραπάνω και ήθελα να ξέρω τι έγιναν οι υπόλοιπες. Επειδή ξέρω ότι 
κάποιες δεν εκδικάσθηκαν και θα έπρεπε να πάνε στο Διοικητικό Πρωτοδικείο θα 
ήθελα να ξέρω αν πήγαν αλλά αφού λέει πως δεν υπάρχουν άλλες θα τα πούμε στην 
τοποθέτηση. 

Τσιάρας: Τι άλλαξε από την προηγούμενη φορά που το θέμα αποσύρθηκε 
γιατί δεν ήταν ώριμο και ξαναήρθε; Γιατί δεν ξέρω τι πακέτο χαρτιά έχετε εσείς εκεί 
αλλά εμείς έχουμε ένα εισηγητικό που είναι ίδιο με την προηγούμενη φορά. 

Ουσουλτζόγλου: Επειδή ακριβώς υπάρχει μόνον αυτή η σελίδα δεν ξέρουμε 
ποια είναι τα κριτήρια και ίσως θα έπρεπε να δούμε ένα ένα τι συμβαίνει. 

Κεχαγιόγλου: Εχουν πληρώσει αρκετοί απ΄ αυτούς που συμβιβάστηκαν στην 
Επιτροπή και το ακριβές ποσό δεσμεύομαι να σας το πω στην επόμενη συνεδρίαση. 
Η διάταξη της συμβιβαστικής επίλυσης διαφορών της Επιτροπής προβλέπει όπου 



υπάρχει μόνον πρόστιμο τη μείωση αυτού κατά 50% και όπου υπάρχει τέλος χρήσης 
συν πρόστιμο τη μείωση κατά 50% του συνολικού ποσού. Η Επιτροπή μετά από 
αυτοπρόσωπη παράσταση των ενισταμένων έκρινε ότι υπήρχαν κι άλλοι λόγοι αλλού 
για διαγραφή κι αλλού από τα στοιχεία που παρουσίασαν για μείωση των τετρ. 
μέτρων γι’ αυτό και το εισηγητικό αναφέρει συγκεκριμένα στοιχεία. Τα πρακτικά του 
κάθε ενιστάμενου, δηλ. τα 43, συμπεριλήφθηκαν στο εισηγητικό σημείωμα την 
Παρασκευή το πρωί και ίσως γι’ αυτό εσείς δεν τα έχετε. Το θέμα των πρακτικών 
ήταν και το θέμα της ωρίμανσης του θέματος. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Πουλασουχίδης: Τι να πούμε για τη νομιμότητα αυτού του θέματος που 

έρχεται εδώ για ν΄ αποφασίσει το Δημ. Συμβούλιο αν εγκρίνει τον συμβιβασμό ενώ 
το θέμα έχει τελειώσε;. Κάποιοι απ΄ αυτούς ήδη πλήρωσαν και βέβαια δεν μπορεί 
τώρα το Δημ. Συμβούλιο να πει το παράλογο ότι δεν προβλέπεται τέτοια μείωση και 
άρα λοιπόν να καλέσει να πληρώσουν συμπληρωματικά και τα υπόλοιπα. Βασικό 
κανόνα που αποδέχεται η δημοκρατία είναι η ίση αντιμετώπιση ακόμη και στην 
ανισότητα και την παρανομία. Όταν ο νόμος προβλέπει ως δυνατότητα της Επιτροπής 
μόνο τη μείωση κατά 50% του προστίμου, αυτός που θα έρθει να απαλλάξει τον 
οποιοδήποτε πρέπει να έχει και συγκεκριμένους και νόμιμους λόγους κι εγώ 
προσωπικά θα δεχόμουν και τους κοινωνικούς αλλά θα πρέπει να αναφέρονται και 
στην αιτιολογία. Επίσης ο νόμος προβλέπει πως για να φτάσουμε στη συμβιβαστική 
επίλυση της διαφοράς, ο κάθε ενδιαφερόμενος πρέπει να καταθέσει προσφυγή στο 
αρμόδιο διοικητικό πρωτοδικείο που κατατίθεται στο Δήμο, κρίνεται εντός μηνός κι 
εφόσον δεν γίνει αποδεκτή παραπέμπεται στο διοικητικό πρωτοδικείο. Οποιαδήποτε 
προσφυγή σήμερα δεν λυθεί συμβιβαστικά, αν παραπεμφθεί στο διοικητικό 
πρωτοδικείο θα απορριφθεί ως απαράδεκτη και κάποιος που ενδεχόμενα έχει 
κάποιους λόγους που το διοικητικό πρωτοδικείο θα έκανε δεκτούς τώρα πλέον χάνει 
τη δυνατότητα να μπει στην ουσία γιατί η προσφυγή του θα κριθεί απαράδεκτη. Αρα 
λοιπόν πρώτο σφάλμα του Δήμου είναι ότι τις άφησε περίπου ενάμιση χρόνο και 
τώρα είναι μονόδρομος για τους δημότες δηλ. ή συμβιβάζονται ή αν πάνε στο 
διοικητικό πρωτοδικείο θα κριθούν οι προσφυγές τους ως απαράδεκτες.  

Την προηγούμενη διετία διετέλεσα πρόεδρος αυτής της επιτροπής με τον κ. 
Γεωργιάδη κι έναν δημότη, δεν άφηνα κανέναν γραμματέα να γράψει αιτιολογικά 
γιατί κάποιον ή κάποια ψιλικατζού που την έγραψε ο Δήμος. Το Δημ.  Συμβούλιο 
καθορίζει το τέλος χρήσης του πεζοδρομίου και αυτός που καταλαμβάνεται να κάνει 
χρήση αυτού αυθαίρετα, πολλές φορές γιατί δεν ξέρει ή γιατί βλέπει τους δίπλα να 
κάνουν το ίδιο, θα πρέπει να πληρώσει το τέλος και διπλάσιο πρόστιμο και βέβαια 
είναι λογικό αυτή τη βαρύτητα του νόμου να έρθει η Επιτροπή με κάποιον τρόπο να 
την εξαλείψει ή μειώσει. Πρέπει βέβαια για κάθε περίπτωση να έχει ένα αιτιολογικό 
που θα πρέπει καταρχήν να είναι νόμιμο ή σε κάθε περίπτωση να είναι εύλογο που 
σημαίνει ότι μπορούμε κάλλιστα να πούμε σε κάποιον που λέει ότι δεν κατέλαβε 10 
μέτρα όπως λέει η Δημ. Αστυνομία, να έρθει η Επιτροπή και να πει 3 μέτρα και το 
50% του προστίμου που είναι το ίδιο με τα 8 μ. και καθόλου πρόστιμο και θα είναι 
και νόμιμη η απόφαση. Επίσης δεν μπορεί να λέει ο δημοτικός αστυνομικός γιατί εκεί 
δεν έκανε λάθος ότι είχε το περίπτερο δύο ψυγεία κι έρχεται η Επιτροπή και 
διαγράφει το ένα. Πώς το διαγράφει και πώς θα απαιτήσει ο Δήμος απ΄ αυτόν τον 
δημοτικό αστυνομικό να βγει έξω και να γράφει αυτά που βλέπει, διότι ξέρει πώς αν 
ο ιδιοκτήτης πάει στην Επιτροπή και παραπονεθεί και θα του το σβήσουν; Πώς θα πω 
εγώ στον δημότη ότι ήρθε το θέμα του στο δημοτικό συμβούλιο και χωρίς να ξέρω 
πολλές λεπτομέρειες το ψήφισα; Αν αύριο δει ότι σε κάποιον άλλον χαρίσαμε όλο το 
πρόστιμο ενώ σ΄ αυτόν μόνο το 50% τι πρόσωπο δικαιοσύνης, ισονομίας και 



ισότητας θα εμφανίσει αυτός ο Δήμος στην κοινωνία; Εκτός αν θέλετε να μας κάνετε 
να βγούμε με τη λίστα στους δρόμους και να πούμε κυρία Γάκη σε σας μειώθηκε 
μόνον 50% το πρόστιμο ενώ σε άλλους μειώθηκαν και τα μέτρα και απαλλάχθηκαν 
από το πρόστιμο. Για την κυρία Γάκη δεν ξέρω αλλά προφανώς είναι το μικρό 
μανάβικο στη Μητροπόλεως και να θεωρήσω ότι κάνει τον μεγάλο τζίρο και είπε 
κάποιος ότι αυτή έχει κι ας πληρώσει ενώ ο άλλος δεν έχει κι ας τον βοηθήσουμε να 
πληρώσει λιγότερα; Αυτά τα πράγματα δεν τα λέω ούτε με κακία, ούτε με κακόπιστη 
διάθεση αλλά με την έννοια ότι κάποια στιγμή πρέπει να εφαρμόζεται ο νόμος στο 
δημοτικό συμβούλιο για να μπορούμε να κοιτάμε τους δημότες στα μάτια. 

Κεχαγιόγλου: Στην Επιτροπή κάναμε ό,τι δυνατότητα μας παρείχε ο νόμος και 
νομίζω το κάναμε σωστά. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Πουλασουχίδης: Είμαι σε δίλημμα αυτή τη στιγμή και θα προτείνω κάτι. 

Επειδή μ΄ αυτά που καταγράφηκαν στα πρακτικά φοβάμαι ότι θα έχουμε πρόβλημα 
πιο κάτω, όχι βέβαια ότι εγώ θα κάνω προσφυγή, προτείνω να αποσυρθεί, να μπει μία 
εύλογη αιτιολογία ειδικά σε κάθε περίπτωση και ειδικά εκεί που είμαστε 
διαφοροποιημένοι από το νόμο ή αν θέλετε ας τροποποιηθούν και οι λογικές της 
επιτροπής. Χίλιες φορές να κοπούν τα μέτρα και να μειωθεί το πρόστιμο στο όριο του 
νομίμου για να είναι και νόμιμη η απόφαση. Κυρίως το λέω γιατί δεν μπορεί κανείς 
σήμερα να πει ότι δεν αποδέχεται αυτό που λέει το Δημ. Συμβούλιο και θα  πάει στο 
Διοικητικό Πρωτοδικείο γιατί σε κάποιους άλλους έγιναν ευνοϊκότερες ρυθμίσεις 
γιατί η προσφυγή του είναι πλέον απαράδεκτη. Παράκληση λοιπόν κυρίως για τους 
δημότες διαφορετικά θ΄ αναγκαστώ να ψηφίσω λευκό. 

Πρόεδρος: Επί της προτάσεως για αναβολή συμφωνείτε κ. Δήμαρχε; 
Δήμαρχος: Δεν συμφωνώ. 
Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη για 

αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί του θέματος; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου για συνέχιση 
της συζήτησης και λήψη απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 
Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 

Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία συνεχίζεται η συζήτηση του θέματος. 
Τριτολογίες. 

Πουλασουχίδης: Ελπίζω κε Πρόεδρε έστω από το Δημ. Συμβούλιο να τεθεί 
κατά περίπτωση μία αιτιολογία που να καθιστά την απόφαση νόμιμη. Είναι κρίμα να 
ταλαιπωρηθούν αυτοί οι άνθρωποι με ενδεχόμενη ακύρωση της απόφασης. Εγώ 
ψηφίζω λευκό πάντως. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου και της 
επιτροπής επίλυσης φορολογικών διαφορών για αποδοχή των προτεινόμενων 
συμβιβασμών; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 17 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, 
Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, 



Θ. Σιδηρόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, 
Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισαν 2 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Η. Σοφιανίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν 5 σύμβουλοι: 
Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Κ. Πουλασουχίδης, 
Α. Τσιάρας. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από  3-2-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Τα αριθ. 1-43/9-12-05 πρακτικά της αρμόδιας επιτροπής του άρθρου 32 του Ν. 
1080/80, με τα οποία αυτή διαπιστώνει ότι συντρέχουν λόγοι μείωσης προστίμου και 
τέλους χρήσεως πεζοδρομίου των παραπάνω ενδιαφερομένων και προτείνει την 
συμβιβαστική επίλυση της μεταξύ του Δήμου και των παραπάνω ιδιωτών, 
φορολογικής διαφοράς. 
3.- Ότι το συμφέρον του Δήμου είναι να αποδεχθεί τους παραπάνω συμβιβασμούς 
που προτείνει η αρμόδια επιτροπή του άρθρου 32 του Ν. 1080/80.  
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 32 του Ν. 1080/80. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Αποδέχεται τις προτάσεις της επιτροπής του άρθρου 32 του Ν. 1080/80 για 
συμβιβαστική επίλυση των μεταξύ του Δήμου και των παρακάτω ιδιωτών 
φορολογικών διαφορών, όπως αυτές διατυπώνονται στα υπ’ αριθ. 1-43/9-12-2004 
πρακτικά της επιτροπής αυτής του έτους 2004: 

A/A ΟΝΟΜΑΤΕΠΩΝΥΜΟ ΤΕΛΟΣ -2%-πεζ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑ ΣΥΜΒΙΜΒΑΣΜΟΥ 

1 Αρίδας Ευθύμιος Τελ.2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή προστίμου 

2 Βαφείδης Κων/νος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τ.μ. και απαλλαγή από το πρόστιμο 

3 Βαφείδης Κων/νος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και απαλλαγή από το πρόστιμο 

4 Βογιατζής Θεμιστοκλής Τελ. 2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή προστίμου 

5 Γάκη Ζωή Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

6 Γιαννακίδης Θεόδωρος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

7 Γιαρίμπαμπας Ιωάννης Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

8 Γιαρίμπαμπας Ιωάννης Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

9 Γκαντά Θεοπίστη Τελ. 2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή προστίμου 

10 Γουτόπουλος Κων/νος Τελ. χρήσης πεζοδρ Συντρέχουν λόγοι διαγραφής τέλους και   
προστίμου 

11 Δοβλέτογλου Θωμάς Τελ.χρησης πεζοδρ Συντρέχουν λόγου διαγραφής προστίμου 

12 Ζαρκαλής Περικλής Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

13 Ζησόπουλος Κλεάνθης Τελ.χρησης πeζοδρ. Διαγραφή προστίμου 

14 Θεοδοσίου Χρήστος Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση τμ πληρωμή μόνο του τέλους 

15 Θεοδωρίδης Νικόλαος Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 



16 ΙωσηφίδηςΣάββας Τελ.2% Πληρωμή τέλους και διαγραφή 
προστίμου 17 Καζάνας Αντώνιος Τελ. Χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

18 Κουκουρδή Μαριάννα Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 
19 Κωσταρέλης Νεκτάριος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωσητμ και απαλλαγή από πρόστιμο 

20 Κωσταρέλης Νεκτάριος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και απαλλαγή από πρόστιμο 

21 Λαναρά Βασιλική Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 
22 Λιάκος Θωμάς Τελ.2% Μείωση 50% του προστίμου 

23 Λιμπάντζης Θωμάς Τελ χρήσης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

24 Λύκας Νικόλαος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

25 Μαντζος Σωτήριος Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 
26 Μαντζος Σωτήριος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

27 Μαντζος Σωτήριος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

28 Μαντζος Σωτήριος Τελ. χρήσης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 
29 Μαργαρίτης Αναστάσιος Τελ. χρήσης πεζοδρ Μείωση 50% του προστίμου 

30 Μπαρμπαρούσης 
Σωτήριος 

Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και 50% του προστίμου 

31 Μπαρτζάνας Θωμάς Τελ.χρησης πεζοδρ Μείωση τμ και 50% του προστίμου 
32 Παπαευθυμίου Νικόλαος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση 50% του προστίμου 

33 Παυλίδης Αγγελος Τελ.χρησης πεζοδρ. 
■-»»■- 
Μείωση τμ και προστίμου 50% 

34 Πειρουνάκης Ιωάννης Τελ.χρησης πεζοδρ. Συντρέχουν λόγοι διαγραφής του προστίμου 

35 Σαββαντίδου Ολυμπία Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση αριθ.ψυγείων και προστίμου κατά 50% 

36 Σγούρος Θεόδωρος Τελ.2% Πληρωμή τέλους , διαγραφή προστίμου 

37 Σερασκέρης Αντώνιος Τελ.2% Πληρωμή τέλους .διαγραφή προστίμου 

38 Ταραμονλής Β και ΣΙΑ Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 
39 Τερτιβανίδης - 

Ψιψίκας ΟΕ 
Τελ. χρήσης πεζοδρ Καταβολή του συνολικού ποσού 

διαιρούμενου δια 6 
40 Τερτιβανίδης Χαρίλαος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 

41 Τερτιβανίδης Χαρίλαος Τελ.χρησης πεζοδρ. Συντρέχουν λόγοι διαγραφής 

42 Τούσας Κων/νος Τελ.χρησης πεζοδρ. Μείωση αριθ.ψυγείων και προστίμου κατά 50% 

43 Τσαβδαρίδης Ιωάννης          Τέλος 
  Χρήσης πεζοδρ. 

Μείωση τμ και προστίμου κατά 50% 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  105 / 2005 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Κ. Πουλασουχίδης 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-2-2005 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 


